
Červen 

3. 6. vystoupil pěvecký sbor v kostele sv. Františka v rámci akce ZUŠ open. 

 

3. – 7. 6. proběhly v Plzni celostátní sportovní hry zrakově postižené mládeže. 

Účastnili se jich: Max M., Aida J., Tomáš N., Adam H., Rudolf K., Anna S., Žeňa 

N., Maria K.  

Sportovky 

Naše sportovky začaly takhle. Kvůli víkendovým dešťům jsme měli vyplavené 

pokoje a museli nás ubytovat jinde. Ubytovali nás na místě, kde se nikomu nelíbilo. 

Mrňavé pokoje, příšerně vrzající postele. Pokaždé, když jste se přetočila, vzbudila 

jste půlku ubytovny. Špinavé koupelny, špinavé záchody a ve sprše jste se ani 

nemohla zakrýt. Sprchy napravo ani nefungovaly a také byly špinavé. Sprchy nalevo 

sice tekly, ale poslední den tekla vařicí voda. Jídelnu jsme měli asi 10 minut od 

ubytovny. Vařili nám tam dobře, ale toho jídla bylo až moc. Ještě dnes má u sebe 

paní Matěnová plno ovoce a na ubytovně zůstaly koláče. V úterý jsme běhali 

60metrů a skákali jsme do dálky. V běhu jsem byla druhá a měla jsem skvělou 

trasérku, takže jsem spokojená. Skok už mi tolik nešel, ale i tak jsem byla druhá, 

protože nás stejně skákalo málo. Odpoledne bylo plavání 25metrů volný způsob, 

50metrů prsa a 25metrů znak. Ve volném způsobu jsem se umístila jako první, 



v prsou jsem byla třetí. Znak jsem neplavala, jelikož ho neumím. Po plavání jsme se 

prošli po Plzni a zastavili jsme se v kavárně. Ve středu ráno se házelo kriketovým 

míčkem a běhalo se 600metrů. Já jsem jen házela a byla jsem první. Odpoledne se 

plavalo 25metrů prsa, 50metrů volný způsob a štafeta. Štafetu jsem neplavala, ve 

volném způsobu jsem se neumístila a v prsou jsem byla asi druhá. Ve čtvrtek se hrál 

celý den goalball. Ti, co goalball nehrají, šli na výlet do železničního depa. Myslela 

jsem, že se mi v depu nebude líbit, ale nakonec mě to bavilo. Prohlíželi jsme si 

přibližně sto let stará auta a do některých jsme si mohli i vlézt. Na konci prohlídky 

byl kalendář pro nevidomé s modely starých aut. Večer bylo vyhlášení showdownu, 

goalballu, štafety v bazénu a vyhlášení nejlepší školy. V showdownu a goalballu 

jsme byli první, ve štafetě pátí a jako škola jsme se umístili na třetím místě. Po 

vyhlášení byla diskotéka. Já, Maruška a Max jsme odešli na pokoj, protože nás to 

tam nebavilo. Sice to byly asi zatím nejhorší sportovky, ale i tak jsem si je užila a 

jsem ráda, že jsem tam jela.                                                           Anna S., 8. ročník 

 

                               

5. 6. jela třída III. A na školní výlet na Staré Město. Součástí výletu byla cesta 

kočárem. 

6. 6. vyrazila MŠ na prohlídku zámku Berchold. 

 



6. 6. v 16 hodin vystoupil v Senátu ČR pěvecký sbor. 

 

10. – 16. 6. proběhla škola v přírodě ve Střelských Hošticích. 

Přijela jsem s pomocí mamaservisu. V areálu jsme se vybalili, povlékli a ustlali 

postele a šli jsme spát, nebo spíš povídat skoro do půlnoci. V tento den jsem poprvé 

ochutnala hranolky z místního kempu a byly dobré. Nejlepší zážitek též byl, když 

jsem si uvědomila, že nemám kartáček a pastu. Koupili jsme ji a pak už jsme 

opravdu šli povídat asi do půlnoci. V úterý jsem si dopřála vídeňskou kávu opět v 

kempu, opravdu moc jsem si užila učení matematiky  a na karnevale si kostlivec 

natáhl nohu, která ho bolela až do pátku. Ve středu se nic moc nedělo. Nudná hra, 

kterou nikdo nechápal a opět hranolky. I když, na něco jsem zapomněla. Zpívala 

jsem před celou školou a následně jí byla vychválena. Nejvíce mě potěšila chvála 

od paní Machové za matematiku. Ve čtvrtek jsem si koupila krásný nový svetýrek a 

skoro prohrála s týmem Chcete být milionářem. V pátek mi bazén pomohl s 

nataženou nohou a táborák se špekáčkem a topinkou byl též skvělý. V sobotu jsme 

v kempu zjistili, co s lidmi dokáže udělat alkohol, a užili jsme si poslední večer 

unaveni na diskotéce. Celkově se mi škola v přírodě líbila. Věděla jsem, že zážitků 

bude spousta a byla to pravda. Jen správci domu dětí a mládeže: „Nechlorujte 

prosím tolik vodu a zlepšete sprchy, ať nedělám věčně potopu v koupelně.“ Děkuji.   

                            Adélka M., 8. ročník 



Bylo to pěkné a zajímavé. Jídlo bylo také chutné a asi lepší než v naší škole. 

Nejlepší den pro mě byl pátek, protože v pátek jsme jeli do bazénu. Občas mě štval 

můj spolubydlící. Ubytování taky bylo dobré. Každý den byly nové, zajímavé věci, já 

jsem se zúčastnil v Milionáři. Konečný výsledek a můj názor na ŠVP 4 hvězdičky 

z pěti. Jsem rád, že jsem tam jel.                                                      Illja R., 8. ročník 

 

    
           

Na škole v přírodě bych nechtěla zapomenout na nic. Maximálně na tu bolest v krku. 

Na výletech byla vždy příjemná atmosféra a fajn lidé. Na cestách jsme se dobře 

bavili a kromě výletu na Blatnou nebyla žádná nuda. S panem Pucholtem jsme se 

prodírali bahnem do Horažďovic a zakončili jsme to pizzou. Vtípky tam padaly na 

každém kroku. A když veselou cestu zakončíte pizzou, na co byste si měli stěžovat? 

Jeden den byl takový zvířecí. Kousek dopoledne jsem strávila v kravíně, odkud 

mám krásnou fotku s kravičkou. Odpoledne jsme zase šli do parku, kde běhali 

daňci, pávy, kachny a ve vodě byli kapři a vodní ptáci. Jednoho daňka jsem si 

pohladila. Má krásné heboučké parůžky. Také jsem se zúčastnila hry Kdo chce být 

milionářem a náš tým vyhrál. Ta hra se mi moc líbila. Bylo zajímavé poslouchat 

odpovědi ostatních. Po opékání vuřtů byla bojovka. Vymýšlel ji pan Pucholt a byla 

zajímavá, ale trochu nechutná. Měl to krásně vymyšlené. Nikam jsme nechodili, jen 

pan Pucholt četl příběh a dělal zvukové, chuťové, čichové a hmatové efekty. Pan 



Pucholt už vymýšlí bojovku podruhé a vždy má ohromný úspěch. I když to nebylo 

děsivé, bylo to napínavé zajímavé i vtipné. Za mě bez chyby. Moc jsem si užila 

bazén. Nejdřív jsem plavala prsa podél lajny a pak jsem šla do divoké řeky. Tam 

jsem si přišla trochu jako děcko, ale bylo příjemné plavat svým postiženým stylem. 

Pak jsem se snažila Illju naučit plavat. Hrozně jsme se nasmáli. Illja si vytvářel 

vlastní žabí styl plavání. I když má velký strach z vody, vydržel několik sekund bez 

dotýkání se dna nebo zdi. Takže udělal pokrok. Moc mě bavilo sjíždět řeku. 

Zavzpomínala jsem si na to, jak jsem před pěti lety sjížděla řeku na táboře a byl to 

krásný pocit. Každá škola v přírodě je krásná a záživná. Žádnou vzpomínku bych 

nechtěla vymazat z hlavy. Je super vidět lidi ze školy jinde než ve škole. Už se moc 

těším na příští rok.                                                                         Anna S., 8. ročník

          

Minulý týden vyrazila jako každý rok téměř celá škola na školu v přírodě do 

Střelských Hoštic. Vždy se moc těším, co všechno zde zažiju. Měli jsme opravdu 

pestrý program. Jezdili jsme na kole, vyzkoušela jsem si i jízdu na bruslích. Také 

jsme chodili do kempu na ovocné limonády a malé občerstvení. S učiteli i 

vychovateli jsme podnikali různé výlety po okolí. Dvakrát jsme došli do Horažďovic, 

do nedalekého kravína a na zámek Blatná. V parku u zámku jsme si mohli pohladit 

a nakrmit daňky, kteří zde volně pobíhali. Také nesmělo chybět již tradiční opékání 

buřtů a zpívání u táborového ohně. Vychovatelé si pro nás připravovali i večerní 

programy. Po letech se znovu konala pěvecká soutěž X-Factor, soutěž Chcete být 

milionářem a každoroční karneval a diskotéka. Pan vychovatel Pucholt měl pro nás  

 

 

připravenou bojovku. Tentokrát to byla spíš hra z fantasy světa, při níž jsme měli 

rozhodovat za hlavního hrdinu. Pan Pucholt i ostatní vychovatelé měli své večerní 



programy moc hezky vymyšlené a nachystané. Mé nejlepší zážitky byly - zpívání na 

X-Factoru, opékání buřtů a bojovka. Jelikož jsem v posledním ročníku základní 

školy a tato škola v přírodě byla má poslední, tak jsem se snažila načerpat co 

nejvíce krásných zážitků a týden strávený v Hošticích si užít naplno. Děkuji moc 

všem, kteří se podíleli na tomto krásném, zážitků plném týdnu, ze kterého budu 

ještě dlouho čerpat. ❤                                                                  Nela Č., 8. ročník 

          

Ahoj a dobrý den. Dnes vám povím o své škole v přírodě a o tom, co se tam stalo a 

co jsem prožila. Počasí nám moc nevycházelo a hodně pršelo, ale i přesto jsme si 

mohli venku užít krásné chvíle. Chodili jsme se procházet, nebo jsme hráli různé 

hry. Byl také karneval a pěvecká soutěž. Také jsme hráli repliku soutěže Chcete být 

milionář. V pátek jsme byli na výletě, na hradě Rabí, kde jsme si prohlédli kousek 

hradu a zjistili jsme také něco o historii hradu. Byli jsme také v akvaparku. Velice 

jsem si to tam užila a mnoho věcí mne tam potěšilo. Také jsme s paní učitelkou 

zkoušeli zapalovat věci lupou, ale kvůli dešti nám to nikdy nevyšlo.  Toto bylo mé 

vyprávění o škole v přírodě, která byla plná dobrodružství. 

                              Bára J., 7. ročník 

 
Každý rok v pondělí v Hošticích pršelo. Ačkoli to většině vadilo, mně to nevadilo. 
Škola v přírodě mi připadala trochu nudná, ale zároveň klidná. Neříkám, že jsem 
tam nebyl rád, ale mohlo to být o něco akčnější. Spal jsem na pokoji se Žeňou, se 
kterým jsme si neměli co říct, takže jsem večery trávil telefonováním s mojí 
přítelkyní. Záchod na pokoji byl hrozný, nešly zavírat dveře, protože překáželo 
záchodové prkénko. Nakonec se prkénko urvalo. Tento problém nebyl jen na našem 
pokoji, a tak se následně všude udělala nová záchodová prkénka a dveře šly krásně 
zavírat. Naše třída vyrazila na túru do Horažďovic, dorazili  jsme za 1h a 15min. 
Bohužel jsme nenavštívili žádné zajímavé památky, muzea nebo výstavy. Původně 
jsme neměli jít do bazénu, ale nakonec jsem šel, protože jsem byl náhradník. V 
bazénu jsem si to užil, ale měli jsme málo času. Snídaně jsem si užil naplno, dal 
jsem si půl kila šunky s chlebem, takzvaně šunka s chlebem. Jídlo tam bylo lepší 
než ve škole, což neznamená, že se u nás vaří špatně. Byly tam různé akce, 
například karneval, na který jsem si myslel, že je povinný, takže jsem si koupil 
masku Salvadora Dalího ze seriálu La Casa De Papel (Papírový dům). Nechtěl 
jsem tam jít, ale když jsem si masku koupil, nakonec jsem na karneval šel alespoň 
na 15 minut. S paní Vondřejcovou jsme grilovali krkovičku, která byla výborná. Po 
dlouhé době jsem si dal feferonku, kterou jsem rychle nespolkl, protože byla moc 
pálivá, ale nakonec jsem ji dojedl. Po sto letech byl XFactor, na který jsem však 
nešel, ale viděl jsem vystoupení na videu. I když jsem na XFactoru nevystupoval, 
mohli jste mě slyšet zpívat v koupelně. Byl tam také Milionář, bohužel jsem se 
nepřihlásil, což mě trochu mrzelo, protože by mě to i možná bavilo.  
 



 
 
Na diskotéce jsme s Jardou moderovali, ale bylo to slabé. Před diskotékou jsme šli 
pádlovat, což se hodilo, protože jsme si oblíbili písničku od Jitky Vrbové - Jedu 
Kánoí. Pádlování se mi líbilo nejvíce, ale přišlo mi, že bylo také krátké. Většinou po 
večeři jsem jezdil na kole a poslouchal hudbu, přestože jsem měl za den 
nachozeno. Někteří lidé mi chválili můj hudební vkus. Poprvé v životě jsem si 
zajezdil na tandemu s Kryštofem, což byla sranda. V kempu zrušili zázvorový nápoj 
a místo něj dali borůvkový, který není špatný. U táboráku jsme s Kryštofem a Jardou 
zpívali, možná někteří nás poprvé slyšeli zpívat. Paní Tenglerová byla z nás 
nadšená. Byl jsem tam rád, protože jsem netrávil čas na mobilu a pořád něco dělal, 
takže jsem byl unavený, ale spokojený. Ať už to byla projížďka na kole, i když 
dokola po areálu jak magor nebo jako tombola, nebo chůze. Nakonec mi to bude 
chybět.  
 

Užijte si poslední roky na této škole, protože každý do toho dává srdce, 
zatímco na střední to bude jako na úřadě. 

 David V., 10. ročník 



 
 
Na škole v přírodě to bylo letos fajn. Zažili jsme mnoho zážitků. Byli jsme v muzeu 

ve Strakonicích.  Viděli jsme hodně expozic např. rytíři, motorky, dudy, loutky a 

textilní výroba. Nejvíc mě rozesmála expozice loutek, protože paní učitelka mi dala 

Hurvínka na ruku. Smál jsem se z radosti, protože jsem poprvé uviděl loutku 

Hurvínka na vlastní oči. Byl to zážitek, na který nikdy nezapomenu. Také se mi líbila 

expozice motorek. Mohli jsme si zkusit trenažér motorky. Byla to zajímavá 

zkušenost. Táborák jsem si moc užil, protože jsme se tam sešli jako školní rodina. 

Také se mi líbil večerní programy např. karneval, chcete být milionářem nebo 

diskotéka pro starší (v uvozovkách). Celkově se mi ten pobyt  ve škole v přírodě 

líbil. Mělo to výhodu a nevýhodu. Velkou výhodou bylo prostředí areálu jak venku 

tak i vevnitř. Nevýhodou, ale opravdu velkou nevýhodou bylo vstávání. Bylo to tam 

super a těším se na další rok.                                                         Damián V., 2. PrŠ 

V pondělí jsme autobusem vyjeli do Hoštic. Přijeli jsme akorát na oběd, který mě 

příjemně překvapil. Potom jsme si vybalovali věci a procházeli jsme se po okolí. 

Areál byl velký a útulný. V úterý byl karneval a párty. Šla jsem za vraha, byla 

legrace. Ve středu byl Xfaktor, ten se mi nepovedl podle mých představ, ale mám 2. 

místo. Čtvrtek byl klidný a vtipný den. Nákup oblečení nesměl chybět. Koupila jsem 

si sukni ve slevě. Večer se hrála hra Chcete být milionářem? Měla jsem tušení, že to 

bude nanic a prohrajeme, ale nakonec jsem odcházela s výhrou a úsměvem na 

tváři. Místo 10 miliónů jsem dostala náušnice, ale moje radost netrvala dlouho. 



Dostala jsem je rozbité a nevydržely ani první použití. V pátek jsem strávila 

dopoledne na bruslích. A i odpoledne jsem byla jezdit. K večeru začalo pršet, ale 

naši skupinu to nezastavilo a šli jsme do kempu. V sobotu jsme relaxovali a já jsem 

šla zase na brusle. Pak jsme si balili oblečení a šli se projít. Odpoledne jsme 

zakončili v kempu, kde byli opilí vodáci, kteří si zpívali, a byla legrace. Po večeři byla 

diskotéka, která byla skvělá. Roztančila jsem jednu holčinu, která se styděla. Někteří 

učitelé nemohli chybět. Já jsem nejvíc tančila s paní Potfajovou. Tančily jsme valčík 

a bylo to skvělé. V neděli jsme jen dobalili, nasnídali jsme se a jupí do Prahy. Jediné 

negativum bylo, že jsme měli matematiku. 

Hodnocení: vyučování 2 z 10, jídlo 11 z 10, výlety 20 z 10, areál 100 z 10, volný čas 

100 z 10, aktivity 50 z 10, učitelé 9 z 10, vychovatelé 10 z 10. 

                                  Bára F., 8. ročník 

Na škole v přírodě jsme se byli podívat na zámek Blatná, hlavně na oboru s daňky. 

Mohli jsme je krmit nebo je i pohladit. Také jsme šli do Horažďovic, kde jsme si dali 

pizzu. Se třídou jsme šli i na procházku kolem Kozlova. Také jsme se byli podívat na 

krávy, kde nám paní Výmolová četla černé historky. Navštívili jsme bazén, tam jsem 

byl v bazénu, vířivce i na tobogánu. A pohádka pana Pucholta na dobrou noc byla 

skvělá. Také bylo dobré, když jsem se koupal v řece. 

                                    Rudolf K., 8. ročník 

Nejvíc se mi na škole v přírodě líbilo překvapení, které jsme přichystali pro Elišku, 

která měla narozeniny. Byl to sladký závin, který jsme pekli s paní Pfeiferovou. 

Eliška byla velmi překvapená, když jsme jí ho předali. Hráli jsme hru, při které jsme 

si zavázali oči, šli jsme po zvuku a hledali kamarády. Moc jsem si užil procházky 

v Hošticích. Podívali jsme se do města a do kempu. Večer jsme měli táborák a 

zpívali. Těším se na příští školu v přírodě. 

                                       Adam N., 2. PrŠ 

 

1. den jsme přijeli na školu v přírodě a začali jsme si vybalovat kufry.  

2. den jsme byli dopoledne v areálu školy v přírodě a po obědě jsme vyrazili na 

výlet. Nakonec jsme nedorazili tam, kam jsme chtěli, ale dorazili jsme 

k pomníku Rudolfa Habsburského.  

a po večeři jsme měli maškarní bál.  

3. den jsme zkusili s paní Zikovou pokus, kdy pomocí skla zapálíme oheň. Ale 

přišel mrak a pokazil nám to. Po večeři nám spolužáci zazpívali písničky. 

4. den jsme byli na výletě v Sušici. Tam jsme chtěli dojít k jezu, ale cesta byla 

zalitá vodou, tak jsme tam nedošli. Po večeři jsme měli soutěž Milionář a náš 

tým skončil poslední. 

5. den nám zase pokus nevyšel. Po obědě jsme šli do bazénu a moc jsme si to 

užili. Jako večeře byly buřty. 



6. den jsme se už na ten pokus vykašlali. Po obědě jsme začali balit všechny 

naše věci.  

7. den jsme po snídani odjeli    

                 Tadeáš B., 7. ročník 
 
V pondělí, než jsme se sešli, byl celkem zmatek. Pak jsme nastoupili do busů a jeli 

jsme. Po cestě jsme se stavili na benzínce a dali si svačinu a zase vyjeli. Když jsme 

dorazili, tak jsme šli na výborný oběd (alias rybí řízek a brambor). Mňam! Pak jsme 

si vybalili a šli na program. Já tuším, že jsem jezdila na bruslích, ale bylo toho tolik, 

že už si asi nevzpomenu. Další den už nevím, co jsme dělali s paní Zikovou. Pak byl 

po obědě program pana Pucholta. A každý den byl skoro stejný až na středu, v 

pátek a sobotu, samozřejmě o tom napíšu. Ve středu jsem byla celý den ve stresu, 

protože byl Xfactor. To je takové Česko-Slovensko má talent, ale ve vtipnějším a 

mírnějším stylu. A bylo to moje první vystoupení, kde jsem nejen zpívala vlastní 

písničku, ale také poprvé jsem zpívala sama bez sboru, což byla fakt síla. Dopadlo 

to celkem katastrofálně, ale zase jsme vůbec na to pódium vylezla. V pátek byl 

úplně naruby, ale skvělej! Má třída jela do bazénu, ale já nechtěla, a tak jsem byla 

spojená se třídou paní Kazimírové, kde jsme také potkaly Elišku (dceru paní 

Kazimírové) která je fakt super, a byl to ten nejlepší den, ale aby byl ještě lepší, to 

není možný, ale je. Sice zezačátku pršelo, ale táborák byl. Můj první táborák kde 

jsem hrála. Už dva táboráky jsem chtěla, ale bála se a tenhle se mi to konečně 

povedlo. Byl to skělý pocit hrát a lidi k tomu zpívají, tak to hřálo u srdce, bylo to 

zkrátka skvělé! V sobotu měla být diskotéka, mně se tam moc nechtělo, a tak jsme 

se pak setkaly s Eliškou a bavily se, byl to skvělý pocit. Pak už jsme v neděli jeli zas 

do Prahy. Tato škola v přírodě mi pomohla se konečně nebát a vylézt ze své 

komfortní zóny.       

                             Vendy S., 7. ročník 
 
V pondělí jsme přijeli do školy v přírodě. Vybalili jsme si věci a vybrali si postele. 
V úterý jsme měli diskotéku a dostali jsme první dopis od jedné čarodějky, která se 
jmenuje Malvína. Ve středu jsme měli šipkovanou. Chodili jsme po šipkách a 
nacházeli různé úkoly, ještě večer byl X-Faktor, to je pěvecká soutěž, ještě jsme 
stihli přírodovědeckou stanici. Byli tam králíci a morčata, hladili jsme slepičku a malé 
housátko. Bylo tam také prase, obrovská kráva a uvnitř jsme si sáhli na želvy a 
slepýše i na stonožku. Ve čtvrtek byl výlet do Katovic. V pátek to bylo hodně dobrý, 
protože jsme jeli do aquaparku a byli jsme na velkém tobogánu a taky jsme se 
koupali v bazénech a vířivce. Koupili jsme v automatu obří hopík a zvíře v kufru. 
V sobotu jsme stavěli pro skřítky domečky, postavili jsme dva domečky a opékali 
jsme buřty. V neděli jsme už odjeli do školy. Bylo to fakt nádherné. 
                                      Aida J., 3. ročník 
 
 Byl pátek ráno a my jsme vyrazili do aquaparku. Hned jsme skočili na obří tobogán 
a to hned několikrát. Bylo to super. Pak jsme hráli hru, kdo déle vydrží pod vodou. 
Bylo to super. Byli jsme i v divoké řece na malých skluzavkách v lodičce, ze které 



vedli dvě malé skluzavky a nakonec jsme byli ve vířivce. Bylo to super a chtěla bych 
to zopakovat nekonečněkrát.  
                                  Justinka K., 3. ročník 
 
Byl pátek a naše třída se vydala do aquaparku. Jeli jsme tam mikrobusem. Šli jsme 
se převléct do plavek a šli jsme do bazénu. Byli jsme na tobogánu. Plavali jsme a 
klouzali se na klouzačkách. Bylo to úžasné a chci tam znovu. 
                                                                                                          Ema H., 3. ročník
                                           
 Moje zážitky ze školy v přírodě. Nejvíc se mi líbilo, že jsme tancovali jak na 
karnevalu, tak i na diskotéce.  Horší bylo chození venku a plnění úkolů. Ale i tak to 
bylo krásné. A nejvíc krásné bylo plavání a vůbec dělat si v bazénu, co chci.  
Myslím, že příjezdový den je vždycky smutný, ale druhý den už je v pohodě. Další 
dny byly naplánované výlety a různé programy venku. Také mi moc chutnalo jídlo 
v jídelně.  
Hodně jsme dostávali ke svačinám ovoce. V pátek jsme měli opékání buřtů a u toho 
jsme zpívali písničky. Bylo to moc krásné.   
                                Toník T., 7. ročník 
 

 
 
Minulý týden jsme se školou byli na škole v přírodě ve Střelských Hošticích. Dělo se 

tam spoustu zajímavých věcí. Třeba takový karneval, na kterém jsem byl za 

čaroděje. Pak jsme měli Xfactor, což je soutěž ve zpěvu. Zpíval jsem tam duet 



s jedním mým kamarádem a skončili jsme na druhém místě. Pak jsme také navštívili 

strakonický hrad, kde bylo k prohlédnutí spousta zajímavých věcí. Co mě na tom asi 

nejvíc mrzelo, bylo to, že jsme z důvodu moc dlouhé prohlídky nestihli trenažér 

motorky, na který jsem se moc těšil, ale i tak to bylo moc krásné. Pak jsme také měli 

soutěž Chcete být milionářem. Hráli jsme ji po týmech a můj tým skončil na prvním 

místě. Pak jsme také měli táborák, kde jsme si opékali buřty, hráli jsme na hudební 

nástroje a zpívali různé písničky. Bohužel ale začalo pršet, a tak jsme to museli brzy 

zabalit. Pak jsme také jeli do bazénu do Horažďovic, kde byl skvělý tobogán, který 

jsem si moc užil. No a poslední den byla diskotéka, kde jsme si krásně zatancovali. 

Škola v přírodě byla docela super. Sice bylo pár věcí, které se úplně nevyvedly, ale 

jinak super.                                                                                            Daniel S., 8. 

        . 

17. 6. proběhla pedagogická rada učitelů. 
 
18. 6. proběhla pedagogická rada vychovatelů. 
 
19. 6. vyrazila MŠ na výlet na Žofín. 
 
19. 6. 2 žáci z PrŠ konali závěrečné zkoušky ve cvičném bytě.  
 
19. 6. podnikli žáci IV. A výlet do zámku v Roztokách, kde byla výstava o pravěku. 
Součástí prohlídky byl i workshop, kde si mohli žáci vyrobit z mýdla archeologické 
artefakty.  
 

19. 6. od 13 – 16 hod. proběhlo v sále školy závěrečné rozloučení s vycházejícími 
žáky ZŠ.  

 



20. 6. mohli žáci zhlédnout v sále školy výstavu hmatových knih Tactus. 
 

 
 
20. 6. jeli vybraní mladší žáci na dopravní hřiště v rámci akci Besip. Odpoledne 
jeli na dopravní hřiště vybraní internátní žáci. 
 
20. 6. navštívili žáci 2. PrŠ ZOO.  
 
21. 6. od 10.45 se konala 1. část závěrečné přehrávky žáků ZUŠ.   
 
24. 6. byly vyhlášeny výsledky čtenářské soutěže i výsledků kvízu Zuby ze 
čtenářského koutku na pracovně. 
 
24. 4. podnikla MŠ projížďku parníkem po Vltavě. 
 
24. 6. od 15.30 proběhla 2. část hudební přehrávky žáků ZUŠ. 
 
25. 6. šli žáci VI., VIII. a IX. A na prohlídku Černínského paláce.  
 

V úterý jsme byli v Černínském paláci. Podívali jsme se  do bytu Jana Masaryka. Byl 

to syn TGM. Měli jsme průvodce. Průvodce nám říkal různé věci. Občas to, co říkal, 

bylo zajímavé (ale spíš ne…). Byli jsme u okna, z kterého skočil nebo možná byl 

vyhozen Jan Masaryk. Pak jsme šli zpátky do školy.                    Sabina D., 8. ročník 



 

                                      



25. 6. od 13.30 bylo pro žáky připraveno divadelní představení k MDD.  
 

 
 
25. 6. šla na výlet do okolí školy II. A. Součástí výletu bylo přespání žáků ve 
škole v tělocvičně.  
 
26. – 27. 6. podnikla VIII. A výlet do České Skalice, Ratibořic a Babiččina údolí. 
 
26. 6. jeli žáci V. a VII. A na výlet do Nelahozevsi. Součástí výletu byla plavba po 
Vltavě. 
 
Tentokrát to bude vyprávění o našem školním výletě, na kterém jsme byli včera. Na 

školním výletě jsme jeli do obce Nelahozeves na zámek. Nejprve jsme jeli 

autobusem a pak vlakem. Když jsme přijeli na zámek, tak jsme si prohlédli nádvoří 

zámku a dozvěděli jsme se něco o historii zámku. Dozvěděli jsme se, že to je 

renezanční zámek. Mohli jsme si na zámku také koupit různé suvenýry. Po prohlídce 

zámku jsme šli do přístaviště, protože nazpět jsme jeli lodí. Jet lodí byl krásný 

zážitek a pro vidomé to byl také opravdu krásný výhled na celou přírodu. Lodí jsme 

dojeli do Kralup nad Vltavou. V Kralupech jsme zašli na oběd. Protože počasí včera 

bylo vyčerpávající a horké, tak jsme po obědě šli ještě na dobrou zmrzlinu. Po 

zmrzlině jsme šli na vlakové nádraží. Jeli jsme vlakem až na nádraží Podbaba 

v Praze. Výlet byl opravdu krásný. Velice jsem si ho užila, protože jsme se také 



procházeli po venku. Jak už jsem zmínila, počasí bylo sice vyčerpávající a horké, 

ale stálo to za to. Krásné ukončení školního roku. Tak takhle vypadal náš krásný 

školní výlet plný krásné přírody a zážitků.                                      Barbora, 7. ročník

                                         

Ráno jsme vstali hodně brzy, a už v půl sedmé jsme vyrazili na snídani. V 7 hodin 

jsme vlakem vyrazili do Nelahozevsi. Přijeli jsme ale moc brzo a zámek ještě nebyl 

otevřen, tak jsme si sedli na nedaleké hřiště. Po chvíli se už zámek otevřel a my 

vstoupili dovnitř.  

(V zámku jsem si koupil magnetku). A průvodce nám řekl stručnou historii. Potom 

jsme (lodí) jeli do Kralup nad Vltavou. Tam jsme si dali oběd a zmrzlinu a potom 

jsme jeli do školy.                                                                              Tadeáš, 7. ročník  

         

V 7:00 jsme se setkali před šatnou a vyšli jsme ze školy. Došli jsme na zastávku 
Park Maxe von der Stoela a jeli tramvají. Dojeli jsme na zastávku a jeli busem. Pak 
vlakem potom jsme už šli na zámek Nelahozeves, jenže měli otevřeno až od devíti 
hodin. Tak jsme museli čekat na hřišti, co bylo opodál. Pak jsme se tam dostali a šli 
na nádvoří. Tam nám chtěla paní Ježková o zámku něco říct a zrovna tam prošel 
průvodce a řekl, jestli nechceme o něm něco říct. Tak jsme se dozvěděli, že 
majitelka zámku měla se svým manželem 24 dětí! Což to je síla! Každopádně ještě 
jsme se dozvěděli, že měl zámek dostat nejmladší syn. Což se nestalo, protože 
museli zámek prodat. Ale dopadlo to dobře a zas ho mají. Pak jsme došli do 
restaurace a dala jsem si malinovku. Mňam! Pak jsme pluli lodičkou. Krása úžasný 
zážitek. Dojeli jsme do Kralup a tam jsme si dali oběd a já měla hranolky. Mňam! 
Potom jsme šli na zmrzlinu. Já měla příchuť hořkou čokoládu. Mňam MŇAM! Potom 
jsme museli zpátky tak jsme jeli zase busem na Malovanku a pak na Pohořelec 
jsme došli.  
                                          Vendy, 7. ročník 

Ráno jsme vyrazili v 7:00h ze školy. Jeli jsme nejprve autobusem ze zastávky na 

Hládkově na Vítězné náměstí. Tam jsme přestoupili na tramvaj směr nádraží 

Podbaba. A poté jsme nastoupili do vlaku směr Nelahozeves. Když jsme vystoupili, 

šli jsme pěšky na zámek. Tam jsme se dozvěděli něco o historii zámku. Bylo horké 

počasí, přímo vyčerpávající. Po prohlídce jsme se vydali k přístavišti, kde jsme 

čekali na loď do Kralup nad Vltavou. Byl dobrý oběd, každý měl něco jiného. Zámek 

Nelahozeves byl docela zajímavý. Tento výlet do zámku v Nelahozevsi jsem zažil 

poprvé v životě. Na zpáteční cestě byla zajímavá jízda lodí. Výlet byl moc super, ale 

bylo vyčerpávající počasí. Nejvíc se mi líbila jízda lodí. 

                           Toník, 7. ročník 

26. 6. podnikli žáci VI. a IX. A výlet do Lán. Na výletě navštívili Muzeum TGM, 
zámek i zámecký park. 
 

Do Lán jela naše třída a 9. třída. Jeli jsme do Lán autobusem asi půl hodiny. Prvním 

místem, kam jsme jeli, byl hřbitov. Tam byla pochována rodina Masaryků. Pák jsme 



šli na prohlídku Muzea TGM. To bylo nudné a unavující. Pak byla nejzajímavější 

část výletu, lavička Miloše Zemana. Byli jsme také na prohlídce zámku Lány. Bylo to 

také únavné a nezajímavé.                                                                 Illja R., 8. ročník 

         

Včera jsme s naší třídou vyrazili na školní výlet do Lán. Jeli jsme z Prahy 

autobusem. Nejdříve jsme zamířili na hřbitov, kde je pohřbena rodina 

Masarykových. Dokonce se nám podařilo najít starý hrob, kde byla původně 

pohřbena manželka Tomáše Garigua Masaryka Charlota Masaryková. Pak jsme 

zamířili do muzea TGM, kde nám nejdříve paní vyprávěla různé věci o Tomáši 

Garigue Masarykovi a jeho rodině a pak jsme si prohlíželi různé věci z první 

republiky. Pak jsme zamířili do zámeckého parku. Nejdříve jsme se šli podívat na 

lavičku Miloše Zemana. Pak se nám podařilo vmísit se do prohlídky lánského 

zámku, což je letní sídlo prezidentů a což jsme původně neměli v plánu. Prošli jsme 

si tam různé salónky a jídelny, kde prezident tráví svůj pracovní čas. Pak jsme 

vyrazili domů. Výlet byl moc krásný a vše se mi moc líbilo. 

                              Daniel S., 8. ročník 

Jelikož jsem měla červenou kšiltovku a Bára tmavou, provokovala jsem býka (Báru). 

Máme spolu krásnou fotku se zámkem a Milošovou lavičkou. V muzeu se mi líbilo, 

když nám paní povídala o Masarykovi, ale zbytek mi připadal nudný a udělalo se mi 

špatně. Při odchodu jsem si koupila suvenýr. Jsou to taková malá srdíčka z kamenů 

a mám z nich radost. Průvodce, který nás provázel zámkem prezidenta, mi nejdřív 

nepřišel sympatický. Zněl, jako by to četl z knihy a neříkal to vlastními slovy. 

Nakonec to ale bylo zajímavé. I když jsem dorazila do školy skoro bez duše, jsem 

ráda, že jsem na ten výlet jela a nezůstala jsem ve třídě. Výlet byl super.   

                               Anna S., 8. ročník 

Ve čtvrt na osm jsme vyjeli do Lán. Jako první jsme zavítali do Muzea TGM. Uvítala 

nás milá paní, která nám povídala o panu Masarykovi a jeho rodině. Po návštěvě 

muzea jsme povinně šli do zahrady u lánského zámku na lavičku Miloše Zemana. 

Následovala prohlídka zámku (letního sídla prezidentů). Také jsme si pak koupili 

v obchodě jídlo – housku se salámem. Nejoblíbenější jídlo všech. Po svačině jsme 

šli na autobus a jeli zpátky do školy. Hodnocení: bylo to zajímavé, děkujeme. Dávám 

100 z 10 (hlavně za lavičku Miloše Zemana). Udělala jsme i dost fotek pro mamku. 

                                          Bára F., 8. ročník 

 
 
 
 
 
 
 
 



26. 6. proběhly závěrečné zkoušky žáků PrŠ a slavnostní rozdání vysvědčení. 
 

 
 

28. 6. dopoledne se na zahradě rozloučili se školním rokem žáci II. a IV. A. 
 

 


